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 سلسلــــه نشســـت هــــای 
فیلم های  بین المللی  جشنواره 
موضوع  با  نوجوانان  و  کودکان 
هم اندیشی فعالان حوزه رسانه و 
فضای مجازی برای ارتقای سینمای 
کودک ونوجوان در ساختمان شماره 
۳ فارابی و با حضور فعالان این حوزه 
برگزار شد. در ابتدای این جلسه 
»احسان هوشیارگر«؛ مدیر روابط 
عمومی بنیاد سینمایی فارابی ضمن 
به مهمانان حاضر در  خیرمقدم 
جلسه گفت: طی سال گذشته تغییر 
نگاهی در سینمای کودک ونوجوان 
انجام شده است و اصالت در تولید 
بنیاد  فعالیت های  سنگ بنای 
بوده است. کرونا ضربه بزرگی به 
سینمای کودک ونوجوان زد و قطعا 
سینما در این حوزه لطمه بسیاری 
به  اشاره  دید. هوشیارگر ضمن 
اقتضائات سینمای کودک ونوجوان 
در سال های اخیر اظهارکرد: باید 
بدانیم موضوعات و نظام مسائل 
در سینمای کودک ونوجوان امروز 
چه چیزهایی هستند و باید برای 
اقتضائات کودکان ونوجوانان امروز 
فیلم بسازیم. باید به این باور برسیم 
که نسل امروز از نسل گذشته خود 
جلوتر هستند؛ بنابراین با این درک 
و نگاه برای این نسل کار فرهنگی 
انجام دهیم و فیلم تولید کنیم. 
شناخت از این بچه ها و دنیای آنها 

یکی از واجبات عرصه فیلمسازی 
در حوزه کودک ونوجوان است. در 
ادامه سیدمهدی جوادی، مدیرعامل 
دبیر  و  فارابی  سینمایی  بنیاد 
سی وپنجمین جشنواره بین المللی 
کودکان ونوجوانان  فیلم های 
ضمن تشکر از پیشکسوتان عرصه 
داشت:  بیان  کودکان ونوجوانان 
سینمای کودک ونوجوان سینمای 
مهجوری است و باید قدر اندک 
افرادی همچون وحید نیکخواه آزاد 
که در این حوزه هستند و دغدغه 
دارند را دانست. وی در ادامه با اشاره 
به اهمیت سواد رسانه در حوزه 
کودکان و نوجوانان گفت: بخشی از 
حضور بچه ها به صورت فیزیکی و در 
مدرسه و منزل و اجتماع است؛ اما در 
این دوران بیشتر کودکان و خصوصا 
نوجوانان در فضای مجازی حضور 
مستمر دارند. جشنواره  فیلم های 
کودکان و نوجوانان می تواند حلقه 
وصل اکوسیستم فعالان کودک و 
نوجوان باشد. جشنواره می تواند کل 
این اکوسیستم را کنار هم بنشاند 
و فضای گفت وگویی را برای همه 
فعالان و دغدغه مندان فراهم کند. 
جوادی درباره رده بندی سنی در 
اظهارکرد:  سینمایی  فیلم های 
رده بندی سنی در سینما خصوصا 
سینمای کودکان و نوجوانان از 
جمله موضوعاتی است که باید به 

آن پرداخت و جشنواره های بسیاری 
وجود دارند که این رده بندی سنی را 
رعایت و اجرا می کنند. باید رده بندی 
گروه های  فیلم های  برای  سنی 
مختلف سنی از خردسال تا نوجوان 
انجام شود و از هر طرح درستی در 
رابطه با رده بندی سنی استقبال 

می کنیم.
 رکود درسینمای کودک  

 دبیر سی وپنجمین جشنواره 
با  نوجوان  و  کودک  فیلم های 
تاکید بر استفاده از همه نظرات 
کارشناسی برای برگزاری این دوره 
از جشنواره فیلم های کودکان و 
بحث های  کرد:  بیان  نوجوانان 
زیادی پیش آمده بود که جشنواره 
نوجوانان  و  کودکان  فیلم های 
به صورت دوسالانه برگزار شود و 
این پیشنهاد طرفدارانی هم داشت، 
اما مخالفان برگزاری دوسالانه 
جشنواره بسیار بودند و می گفتند 
که اگر چراغ جشنواره خاموش شود، 
سینمای کودک و نوجوان قطعا 
متضرر خواهد شد. دوستان ما در 
حوزه فیلمسازی کودک و نوجوان 
دغدغه مند هستند اما نمی توان رفع 
همه مشکلات سینمای کودک را از 
این عزیزان انتظار داشت. جوادی 
در ادامه درباره فیلمنامه   های ارائه 
شده در حوزه کودک و نوجوان به 
فارابی گفت: اکثر فیلمنامه های 
ارائه شده با فضای فکری کودک 
و نوجوان امروز فاصله بسیاری 
دارند. وی در پایان ضمن تاکید بر 
برگزاری این نوع هم اندیشی ها و 
جلسه ها عنوان کرد: باشگاه ملی 
سینمای کودک و نوجوان فارابی 
هم اندیشی ها  همین  قالب  در 
با فعالان حوزه کودک و نوجوان 
برقرار شده و قرار است علاقه مندان 
و فعالان و دغدغه مندان این حوزه 
را به یکدیگر معرفی کند.  در ادامه 
این نشست وحید نیکخواه آزاد 

که به عنوان پیشکسوت و یکی از 
سخنرانان  این هم اندیشی حضور 
داشت، با اشاره به فعالیت های خود 
در این عرصه بیان داشت: سینمای 
کودک و نوجوان برای من از اهمیت 
بسیار زیادی برخوردار است. من 
و چند تن از دوستان دیگرم عمر 
خود را در این راه سپری کرده ایم. 
خیلی دلم می سوزد وقتی می بینم 
سینمای کودک و نوجوان به اینجا 
رسیده و تا این اندازه دچار رکود 
شده است. نیکخواه آزاد ضمن اشاره 
به فعالیت های سیدمهدی جوادی 
در طول مدیریت خود در بنیاد 
سینمایی فارابی اظهارکرد: کارهای 
بسیار خوبی از طرف مدیر بنیاد 
سینمایی فارابی در حال انجام است 
که از اهمیت بسیاری برخوردار 
است اما باید این فعالیت ها به عمل 
درآمده و ثبت شود تا دستاوردی 
برای سینمای کودک و نوجوان 
داشته باشد. اینکه بنیاد سینمایی 
فارابی در راستای ایجاد ارتباط 
درست بین حوزه رسانه، فضای 
و  کودک  سینمای  و  مجازی 
نوجوان گام برداشته تا این ارتباط 
به شکل درست برقرار شود، کار 
بزرگی انجام داده است و امیدوارم 
این ایجاد ارتباط بین دلسوزان، 
مدیران و رسانه های حوزه کودک 
و نوجوان سینمای کودک و نوجوان 
را نجات دهد تا این سینما از جا 
برخیزد و حال خوشی پیدا کند. 
حسین حق پناه؛ معاون کودک و 
نوجوان تبیان به عنوان یک فعال 
حوزه کودک و رسانه عنوان کرد: 
مقوله رده بندی سنی در دنیا سابقه 
بسیاری دارد اما در ایران به این 
رده بندی اهمیتی داده نمی شود. 
اعدادی که برای پخش فیلم ها نشان 
داده می شود منبع قانونی ندارد 
و این رده بندی ها فقط برحسب 

موضوع فیلم اعمال می شود.  

جزئیات مراسم تشییع 
»جلال مقامی«

 آخرین وضعیت
 هوشنگ هیهاوند

   »طبقه یک ونیم« 
زودتر اکران می شود

 فیلم سینمایی »طبقه یک ونیم« به عنوان 
تازه ترین فیلم کمدی ترکیب اکران امسال، 
از روز سه شنبه و با بلیت نیم بها اکران خود را 
آغاز خواهد کرد. »طبقه یک ونیم«  ساخته 
نوید اسماعیلی که در ژانر کمدی ساخته شده 
و بازیگرانی چون مهدی هاشمی، سیروس 
همتی، امیرمحمد متقیان و صحرا اسداللهی 
در آن نقش آفرینی کرده اند از روز سه شنبه 
۱۰ آبان ماه در سینماهای سراسر کشور 
روی پرده می رود. شورای صنفی نمایش 
در جلسه هفته گذشته ضمن ثبت قرارداد 
اکران این فیلم از آغاز اکران آن از این هفته 
خبر داده بود، اما بنا بر تصمیم عوامل به جای 
روز چهارشنبه که روز مرسوم ورود فیلم های 
جدید در هر هفته به چرخه اکران محسوب 
می شود، این فیلم یک روز زودتر و در روز 
سه شنبه که بلیت سینماها به صورت نیم بها 
عرضه می شود، اکران خود را آغاز می کند. 
از دیگر عوامل این پروژه سینمایی می توان 
به این فهرست اشاره کرد؛ تهیه کننده: 
غلامرضا آزادی، نویسنده: حسین نمازی، 
مدیرتولید: سعیده حمیدی، مجری طرح: 
حامی جهانی، برنامه ریز: گلچهره دانش، مدیر 
فیلمبرداری: فرشاد خالقی، صدابردار: فرزان 
معاونیان، صداگذار: بهروز معاونیان، تدوین: 
منوچهر صانعی، دستیاران: وحید اسماعیلی، 
امیرمحمد یوشی و حمید احمدی، عکاس: 
عرشیا حمیدی، طراح گریم: محمود دهقان، 
طراح لباس: رسا ابطحی، منشی صحنه: 

محبوبه خوش روش و...

آغاز پخش سریال 
»گیل دخت« 

 سریال »گیل دخت« که سریالی درام در 
بستر تاریخی است و از سال ۹۸ تا ۱۴۰۰ 
تولید شده، از شبکه یک سیما پخش خواهد 
شد. به گزارش ایسنا سریال ۶۰ قسمتی 
»گیل دخت« از هفته آینده پنجشنبه ها 
و جمعه ها از شبکه یک سیما ساعت ۲۲ و 
۱۵ دقیقه پخش می شود و تا اواخر بهار سال 
۱۴۰۲ روی آنتن خواهد بود. »گیل دخت« 
عنوان سریال تاریخی  است که به کارگردانی 
مجید اسماعیلی و تهیه کنندگی محمدرضا 
شفیعی تولید شده است. فیلمنامه این 
سریال را مجید آسودگان به سفارش مرکز 
فیلم و سریال معاونت برون مرزی سازمان 
صداوسیما نوشته و نگارش آن حدود ۵ سال 

زمان برده است.  

  مراسم خاکسپاری زنده یاد 
جلال مقامی صبح روز یکشنبه 
قطعه  در  آبان ماه(  )هشتم 
بهشت زهرا)س(  هنرمندان 
خواهد بود. شهرادبانکی اعلام کرد 
که این مراسم روز یکشنبه - در 
قطعه هنرمندان بهشت زهرا)س( 
برگزار می شود. وی در ادامه با بیان 
اینکه احتمالا مراسم وداع با جلال 
مقامی از خانه هنرمندان برگزار 
تصمیم  این  شد:  یادآور  شود، 
هنوز به قطعیت نرسیده و اعلام 
ایست  براثر  خواهد شد. مقامی 
 قلبی چشم از جهان فرو بست. 

  هوشنگ هیهاوند، هنرمند باسابقه 
تئاتر که در چند روز گذشته در بخش 
آی سی یو بیمارستان تحت درمان 
بود به بخش عمومی منتقل شده 
که  فخرموسوی  سیدوحید  است. 
پیگیر کار درمان او نیز هست، گفت: 
خوشبختانه آقای هیهاوند با بهترشدن 
حال شان از بخش مراقبت های ویژه به 
بخش عمومی منتقل شدند، اما زمان 
ترخیص مشخص نیست. او توضیح 
داد: آقای هیهاوند هفته پیش دچار 
تب و لرز شدند، اما متاسفانه ایشان 

تشنج کردند و بعد به کما رفتند. 

مهران مدیری خسته از خود
شایعاتی  پیش  مدتی  از  که  مدیری  مهران 
متنی  انتشار  با  بود،  منتشر شده  درباره سفرش 
همکاری اش  شایعه  ویژه  به  اخیر  حواشی  به 
برای ربودن علی کریمی واکنش نشان داده است.

در این متن مهران مدیری نوشته است:»ساعت۳ 
نویسم. می   که  است  آبان   ۶ جمعه  شب   نیمه 

این نوشته دفاعیه نیست، دلنوشته است . دلنوشته ای 
غمگین و سرشار از حیرت.می نویسم برای مردمی 
که بیش از۳۰ سال برایشان شاید مهم ترین و قطعا 
پربیننده ترین سریال های طنز تلخ این کشور را 
 ساخته ام . لذت را برده ام، رنجش را هم کشیده ام.

اما در حیرتم از این میزان کینه و دشمنی... از این 
از مردم که  نه  همه سناریوهای حیرت انگیز که 
از آدم هایی که نمی شناسم، تا به حال ندیدم شان 
و حتی صدایشان را هم نشنیده ام، بیرون می زند.

چه اتفاقی دارد می افتد؟ نمی دانم....این  موجودات 
 شریف کجا هستند؟ کجا زندگی می کنند؟ نمی دانم...

شغلشان چیست؟ نویسنده اند؟ منتقدند؟ سیاسی اند؟ 
نمی دانم...فقط می پرسم شما شب ها راحت می خوابید؟ 
شما بعد از ۱۲۰ سال راحت می میرید؟ فرزندانتان 
از حقیقت می گویید؟ برایشان   که بزرگ شدند، 

از شایعه کثیف چک ۳۰ میلیاردی شروع شد که 
 طبیعی است، هر فیلمنامه ای نیاز به آغاز دارد.

با شایعه کثیف سفر ۶ روزه من به دبی ادامه پیدا کرد  
، و فیلمنامه با یک پایان شگفت انگیز تعقیب و گریز و 
عملیات بر روی قایق های تندرو خاتمه یافت.چه اتفاقی 
دارد می افتد؟ اگر از من متنفرید، به هر دلیلی که باشد، 
قابل احترام است، چرا که از اندیشه تان سرچشمه 
می گیرد، اما این میزان از ناجوانمردی در هیچ لغتنامه ای 
معنا نشده ... اما چیزی که غمگین ترم می کند، سکوت 
است. سکوت کسانی که این همه سال مرا می شناسند 
و هیچکس حرفی نزند.در این چند روزی که مانند ده 
سال گذشت فقط خانواده و عزیزان، انبوهی از فن پیج 
های دوست داشتنی، چند نفر از دوستان با معرفت 
و مردمی که در کوچه و خیابان هنوز اظهار لطف 
می کنند و دست تکان می دهند و با همه اندوه این 
روزها نگاهشان مهربان است، مرا به زندگی امیدوار 
نگه داشتند.شاید بگویید در این روزهای کشور از خود 
حرف زدن خودخواهی است. بله این درست است اما 
 همه این حرف ها از سر خستگی و دلشکستگی بود.

بنویسید،  هم  باز  بنویسید،  هم  باز  این  از  بعد 
چشم.دیروز  روی  قلم تان  بنویسید،  هم  باز 
بله.  گفتم  خسته ای؟  پرسید  من  از  دوستی 
از کی؟ گفتم  از مردم؟ گفتم هرگز. گفت  گفت 
.. من از مهران مدیری بودن خسته ام.  از خودم.

خدانگهدار« .

بیـــن المـــلل
 

 
گـــزارش

روسیه: 
 ماهواره های مورد استفاده اوکراین را 

سرنگون می کنیم
 روسیه به تازگی تهدید کرده که ماهواره های آمریکایی 
را که به اوکراین کمک نظامی ارائه می دهند، سرنگون 
خواهد کرد. به گزارش فارس، تنش های آمریکا و روسیه 
بر سر اوکراین ابعاد تازه ای پیدا کرده و طرفین همدیگر 
را به هدف قراردادن زیرساخت های فضایی و ماهواره ای 
تهدید کرده اند. وبگاه »اروتایمز« به سخنان اخیر یک مقام 
ارشد وزارت خارجه روسیه شاره کرد که پیش تر گفته بود 
ماهواره های تجاری ایالات متحده و متحدانش در صورت 
مشارکت در جنگ اوکراین می توانند به اهداف قانونی 
روسیه تبدیل شوند. کنستانتین ورونتسوف؛ معاون بخش 
منع اشاعه و کنترل تسلیحات وزارتخارجه روسیه در این 
باره گفت: زیرساخت های شبه  غیرنظامی ممکن است 
هدف قانونی برای یک حمله تلافی جویانه باشد. ورونتسوف 
افزود: »ما در مورد دخالت ایالات متحده و متحدانش در 
زیرساخت های غیرنظامی فضایی صحبت می کنیم.« 
ورونتسوف طی اظهارات خود به هیچ شرکت ماهواره ای 
خاصی اشاره نکرد. به دنبال این اظهارات، واشنگتن به 
مسکو نسبت به منهدم کردن ماهواره های آمریکایی هشدار 
داد. جان کربی، هماهنگ کننده ارتباطات راهبردی شورای 
امنیت ملی کاخ سفید بیان داشت: »من فقط می گویم که 
هرگونه حمله به زیرساخت های آمریکا با پاسخ متناسب 
مواجه خواهد شد.« منابع خبری پیشتر مدعی شده بودند 
که ارتش روسیه قصد دارد با ابرسامانه موشکی »اس۵۰۰« 

خود ماهواره های جاسوسی غرب را هدف قرار دهد. 
   اس۵۰۰ برتر از اس۴۰۰ 

    بنابر ادعای برخی منابع خبری، روسیه هدف قراردادن 
ماهواره های جاسوسی کشورهای خارجی که اطلاعاتی 
را در اختیار اوکراین قرار می دهند، با سامانه موشکی 
اس۵۰۰ هدف قرار دهد. منابع خبری همچنین از تحرکات 
ماهواره تجسسی »کاسموس۲۵۵۸« روسیه در مدار 
زمین خبر دادند. اس۵۰۰، سلاحی است که روسیه قدرت 
دفاعی خود را با آن تقویت کرده است. اس۵۰۰ به عنوان 
یک سامانه دفاع فضایی توصیف شده است و می تواند 
ماهواره ها، موشک های بالستیک قاره پیما، موشک های 
کروز ابرفراصوت و هواپیماها رادار گریز را رهگیری 
کند. گفته می شود این سامانه از حیث سرعت و قدرت 
از اس۴۰۰ برتر است و برد عملیاتی آن ۶۰۰ کیلومتر 
بوده و بین سه تا چهار ثانیه سریع تر از سامانه اس۴۰۰ 
عمل می کند. موشک های اس۵۰۰ قادرند موشک های 
کروز و قاره پیما با سرعتی فراتر از پنج ماخ را رهگیری 
کنند. شرکت »آلمازآنتی« سازنده این سامانه اعلام کرده 
که اس۵۰۰ می تواند ماهواره های پایین تر از مدار زمین 
را هدف گیرد. مدیر شرکت آلماز آنتی  گفت: اس ۵۰۰ 
ضربه ای به حیثیت نظامی آمریکا وارد می کند و تمامی 
سلاح های هجومی آمریکا را از کار انداخته و از تمام 

لایه های دفاع هوایی و موشکی آمریکا رد می شود.  

کره شمالی 2 موشک بالستیک شلیک کرد 

 مدیرعامل فارابی: 

برای اقتضائات کودکان فیلم بسازیم
   نسل امروز از نسل گذشته جلوتر هستند 

کوتــــاه

 ستاد مشترک ارتش کره جنوبی اعلام 
کرد: که کره شمالی روز جمعه ۲ موشک 
بالستیک کوتاه برد به سمت دریا شلیک کرد. 

به گزارش فارس، در ادامه تنش ها در شبه 
جزیره کره، مقام های ارتش کره جنوبی از 
بالستیک کره شمالی  شلیک دو موشک 
به سمت دریای شرق )دریای ژاپن( خبر 
دادند. منابع رسانه ای در کره جنوبی به 
نقل از ستاد مشترک ارتش این کشور خبر 
دادند که کره شمالی یکبار دیگر شلیک 
موشک های بالستیک را در دستور کار 
خود قرار داده است. به گزارش خبرگزاری 
»یونهاپ«، ستاد مشترک ارتش کره جنوبی 
خبر داد که کره جنوبی جمعه دو موشک 
بالستیک کوتاه برد به سمت دریای شرق 
)دریای ژاپن( شلیک کرد. طبق گزارش این 

رسانه دولتی کره جنوبی، این دو موشک از 
منطقه »تونگچون« در استان »کانگ وون« 
کره شمالی شلیک شدند. در بیانیه ستاد 
مشترک ارتش کره جنوبی آمده است: »در 
حالی که نظارت و هوشیاری خود را تقویت 
می کنیم، ارتش ما در همکاری نزدیک با 
ایالات متحده، وضعیت آمادگی کامل خود را 
حفظ می کند.« شلیک موشک های بالستیک 
انجام شده که  در شرایطی  کره شمالی 
کره جنوبی در آستانه پایان دادن به رزمایش 
»هوگوک« بود و قرار است هفته آینده هم 
این کشور و آمریکا یک رزمایش بزرگ هوایی 
مشترک موسوم به »طوفان هشیار« برگزار 

کنند. شلیک موشکی کره شمالی واکنش 
واشنگتن را هم در پی داشته و فرماندهی 
»آسیا- اقیانوسیه« ارتش آمریکا بر تعهد 
امنیتی »آهنین« واشنگتن در قبال سئول 
و توکیو تاکید کرده است. فرماندهی آسیا- 
اقیانوسیه آمریکا در بیانیه ای اعلام کرد: 
»در حالی که ما ارزیابی کرده ایم که این 
رویداد تهدیدی فوری برای پرسنل یا قلمرو 
ایالات متحده یا متحدان ما ایجاد نمی کند، 
بی ثبات کننده  تاثیر  موشک  شلیک  اما 
برنامه های غیرقانونی سلاح های کشتار 
جمعی و موشک های بالستیک کره شمالی 

را نشان می دهد.«  

نیکول پاشینیان: 
  برای همکاری با آذربایجان موافقیم

با  همکاری  برای  باردیگر  ارمنستان  نخست وزیر   
جمهوری آذربایجان به منظور دستیابی به توافق دو جانبه در 
خصوص تنش های مرزی اعلام آمادگی کرد. به گزارش مهر 
نیکول پاشینیان اظهارکرد که دولت ایروان موافق کار بر سر 
راه حلی با جمهوری آذربایجان براساس اصول پیشنهاد شده از 
سوی روسیه است. نخست وزیر ارمنستان تاکید کرد که آمادگی 
دارد این موضوع را در نشستی در سوچی تایید کند. نخست وزیر 
ارمنستان در پیامی در حساب کاربری توئیتر خود در این باره 
آورد: در اوایل سپتامبر، ارمنستان موافقت کرد که براساس اصول 
و پارامترهای اساسیدر جهت برقراری روابط میان ارمنستان و 
جمهوری آذربایجان که از سوی روسیه ارائه شده، کار کند و آماده 
است تا این موضوع را در سوچی تایید کند. امیدواریم روسیه از 
پیشنهادات خود حمایت کند. سران کشورهای روسیه، ارمنستان 

و آذربایجان قرار است روز ۳۱ اکتبر در سوچی دیدار کنند. 

وزیرخارجه عربستان: 
  رئیس جمهور چین 

به زودی به ریاض سفر می کند
 فیصل بن فرحان گفت: با حضور رئیس جمهور چین، سه 
نشست چین- عربستان، چین-  کشورهای حاشیه خلیج فارس و 
چین-  کشورهای عربی برگزار خواهد شد. »فیصل بن فرحان«، 
وزیر امور خارجه عربستان سعودی بیان داشت: عربستان 
سعودی در جذب سرمایه گذاری خارجی چین، رتبه اول را در ۴ 
ماهه نخست سال ۲۰۲۲ کسب کرده است.  بن فرحان در جلسه 
کمیته مشترک چین و عربستان، گفت: »شیء جین پینگ«، 
رئیس جمهور چین  به زودی به عربستان سعودی سفر خواهد 
کرد. وی افزود: با حضور پینگ، سه نشست چین- عربستان، 
چین-  کشورهای حاشیه خلیج فارس و چین-  کشورهای 
عربی برگزار خواهد شد. در این راستا، »عبدالعزیز بن سلمان«، 
وزیر انرژی عربستان سعودی، به روابط تجاری بین کشورش 
و چین اشاره کرد و افزود: چین به اولین مقصد نفت عربستان 
سعودی تبدیل شده است. بن سلمان در مورد وضعیت اقتصادی 
حال حاضر در جهان گفت: من هرگز شرایط یا بحران انرژی را 
که به این اندازه گسترش یافته باشد ندیده بودم، آنچه در حال 
حاضر می بینیم، می توان بدترین بحران انرژی جهان نامید. این 
موضوع در چهارمین نشست کمیته فرعی طرح »کمربند و جاده، 
سرمایه گذاری های کلان و انرژی« که چهارشنبه از طریق فناوری 
ارتباط تصویری به ریاست لیان ویلیانگ وزیر انرژی چین برگزار 
شد. بر اساس بیانیه مطبوعاتی وزارت انرژی عربستان سعودی، 
این کمیته با هماهنگی کمیته مشترک عالیرتبه عربستان 
و چین که از طرف سعودی توسط محمد بن سلمان، ولیعهد 
سعودی ریاست آن را بر عهده دارد، فعالیت می کند. هدف اصلی 
از ابتکار کمربند و جاده این است که چین نقشی فعال در یک 
نظام چند قطبی داشته باشد و چین با این طرح به دنبال اصلاح 

نظام بین المللی است.  

 دولت جدید عراق به ریاست محمد شیاع السودانی رأی 
اعتماد پارلمان را کسب کرد. به گزارش ایسنا، به نقل از بغداد 
الیوم، دولت جدید عراق به ریاست محمد شیاع السودانی 
توانست رأی اعتماد پارلمان را جلب کند. در جلسه رأی 
اعتماد، عبداللطیف رشید، رئیس جمهور عراق، جنین 
پلاسخارت، رئیس هیات سازمان ملل در عراق، فائق زیدان، 
رئیس شورایعالی قضائی و نیز بیشتر مقامات کشور حضور 
یافتند. در این دولت، فواد حسین، به عنوان معاون نخست وزیر 

و وزیر امور خارجه؛ حیان عبدالغنی عبدالزهره، به عنوان 
معاون نخست وزیر و وزیر نفت؛ محمدعلی تمیمم به عنوان 
معاون نخست وزیر و وزیر برنامه ریزی؛ خانم طیف سامی 
محمد برای سکانداری وزارت دارایی؛ ثابت محمد سعید 
رضا، وزیر دفاع؛ سرلشکر عبدالامیر کامل الشمری، برای 
سکانداری وزارت کشور؛ صالح مهدی مطلب، به عنوان وزیر 
بهداشت؛ ایفان فائق یعقوب، برای تصدی وزارت مهاجرت؛ 
رزاق محیبس عجیمی، وزیر حمل ونقل؛ عون ذیاب عبدا...، 

به عنوان وزیر منابع آبی؛ احمد جاسم صابر، وزیر کار و امور 
اجتماعی رأی اعتماد گرفتند. همچنین احمد محمد حسین 
قاسم، وزیر جوانان و ورزش؛ ابراهیم نامس یاسین، وزیر 
آموزش وپرورش؛ اثیر داود سلمان به عنوان وزیر تجارت؛ خالد 
سلام سعید شوانی برای تصدی  وزارت دادگستری؛ زیاد علی 
فاضل برای سکانداری وزارت برق؛ خانم هیام عبود کاظم 
به عنوان وزیر ارتباطات؛ عباس جبر عباده برای تصدی ریاست 
وزارت کشاورزی؛ نعیم عبد باسر برای سکانداری وزارت علوم؛ 
خالد بتال نجم به عنوان وزیر صنایع و معادن؛ احمد فکاک 
احمد، به عنوان وزیر فرهنگ، گردشگری و آثار باستانی رأی 

اعتماد پارلمان را کسب کردند. 

  رئیس جمهور لبنان تاکید کرد: نخست وزیر موقت این کشور 
تمایلی به تشکیل دولت ندارد. به گزارش ایسنا، میشل عون، 
رئیس جمهور لبنان گفت: نجیب میقاتی، نمی خواهد چیزی را 
ارائه کند و تمایلی نیز به تشکیل دولت جدید ندارد. ما دولتی 
داریم که رأی اعتماد پارلمان را ندارد و یک دولت موقت است. 

من تقریبا در آستانه امضای دستور استعفای دولت هستم. وی 
ادامه  داد: اراده ای برای تشکیل دولت جدید وجود ندارد. من به 
میقاتی گفتم ما می توانیم همین امروز دولت را تشکیل دهیم 
اما وزارتخانه های مشخصی را به من واگذار کن تا وزرای آنها 
را تعیین کنم اما او هیچ جوابی به من نداد. می خواهم قبل از 

امضای دستور قبول استعفای دولت تا آخرین لحظه فرصتی را 
به میقاتی بدهم. مذاکرات تشکیل دولت لبنان هنوز راه به جایی 
نبرده است و اختلافات درباره توزیع وزارتخانه ها همچنان ادامه 
دارد. اختلاف میان میشل عون و میقاتی بر سر ساختاری است 
که نخست وزیر موقت ارائه کرده است. این ساختار متشکل از ۲۴ 
وزیر است، اما میشل عون اصرار دارد که وزارت انرژی همچنان 
متعلق به مسیحی ها باشد. لبنان در طول ماه های گذشته شاهد 

بحران مالی و اقتصادی جدید بوده است.

 دولت جدید عراق رأی اعتماد پارلمان را گرفت

 میشل عون:

»میقاتی« تصمیمی برای تشکیل دولت جدید ندارد 

 رئیس جمهور روسیه اعلام کرد: مسکو هر اقدامی که برای 
حل وفصل مناقشات میان ایروان و باکو لازم باشد، انجام 
می دهد. به گزارش مهر به نقل از پایگاه اینتل ریپابلیک، 
رئیس جمهور روسیه حمایت خود را از برقراری توافق میان 
جمهوری آذربایجان و ارمنستان بر سر مناقشات مرزی دو 
جانبه اعلام کرد. ولادیمیر پوتین«، گفت: روسیه همواره در 

جهت تضمین امنیت ارمنستان از این کشور حمایت کرده 
است. رئیس جمهور روسیه، که روز دوشنبه هفته جاری دیدار با 
رئیس جمهور آذربایجان و نخست وزیر ارمنستان را پیش رو دارد، 
تاکید کرد که مسکو هر اقدامی که ممکن است در جهت حل و 
فصل همه جانبه مسائل میان ارمنستان و جمهوری آذربایجان 
صورت می دهد. نخست وزیر ارمنستان پیش از این از آمادگی 

ایروان برای حل وفصل مناقشه با آذربایجان بر اساس اصول 
پیشنهاد شده روسیه خبر داد. در تازه ترین تنش ها میان ایروان 
و باکو در قفقاز جنوبی بر سر مناطق مورد مناقشه )قره باغ(، 
در اواسط سپتامبر درگیری های گسترده ای بین نیروهای دو 
طرف در امتداد مرز مشترک آنها رخ داد. تنش های مرزی 
میان جمهوری آذربایجان و ارمنستان در هفته های اخیر و در 
بحبوحه اتهامات مداوم درباره نقض آتش بس مرزی که در ماه 
مه آغاز شد، تشدید شده است. بر اساس اعلام شورای امنیت 
ارمنستان، در تازه ترین دور درگیری ها بین دو کشور، بیش از 

۲۰۰ نفر کشته یا مفقود شده اند. 

 ولادیمیر پوتین:

   روسیه از حل بحران »قره باغ« حمایت همه جانبه   می کند 


